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SE.BRM.0002.2.2025 

 

Protokół nr 11 

 

XI Sesja RMiG Kórnik odbyła się 26 lutego 2025 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego, Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono  

o godzinie 18:36 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, radca prawny 

Przemysław Barczyński, kierownicy i zastępcy kierowników wydziałów Urzędu  

MiG Kórnik, Rada Seniorów MiG Kórnik. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła XI Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik, będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 20 radnych. Rada Miasta i Gminy Kórnik miała 

kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zaproponowała wykreślenie z ogłoszonego 

wcześniej porządku obrad punktu 8x) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian 

w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, z uwagi na wycofanie rezygnacji 

przez radnych. 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 
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Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Przedstawienie sprawozdania Rady Seniorów z działań podjętych w 2024 roku. 

5. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 

 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

7. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 
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 b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok, 

 c) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku gospodarczego położonego  

w Kórniku, ul. Dworcowa 3, 

 d) udzielenia dotacji na remont i renowację budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 4, 

 e) udzielenia dotacji na remont i renowację murów wewnętrznych przyziemia Zamku  

w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII, 

 f) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników  

oraz kandydatów na strażaków ratowników będących członkami Ochotniczych Straży 

Pożarnych działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik, 

 g) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta Poznania  

na dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze samorządowego szkolnictwa 

podstawowego, z której korzystają mieszkańcy Gminy Kórnik w roku 2025, 

 h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu, 

 i) zgody na nabycie udziałów w zabudowanej nieruchomości położonej w obrębie 

Robakowo, gmina Kórnik, 

 j) nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej  

w obrębie Gądki, gmina Kórnik, 

 k) nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej 

w obrębie Szczodrzykowo, gmina Kórnik, 

 l) wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie służebnością gruntową części 

nieruchomości położonej w obrębie Szczytniki, gmina Kórnik, 

 m) ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Miasta i Gminy 

Kórnik dla publicznych i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego, 

 n) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi, 

 o) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi, 
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 p) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2025 roku, 

 r) określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy 

Kórnik w 2025 roku, 

 s) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Szczytniki i Koninko w rejonie ulic Wspólnej, Pisarskiej, 

Mostowej i Piotrowskiej, gmina Kórnik, 

 t) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszarów wsi: Kamionki, Mościenica, Skrzynki, Czmoniec, 

Radzewo, Konarskie i Biernatki w gminie Kórnik, 

 u) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik, 

 w) rozpatrzenia petycji złożonej przez Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli, 

 x) zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

9. Interpelacje. 

10. Zapytania. 

11. Wnioski radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

14. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Jerzego Rozmiarka. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Małgorzata 
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Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Protokół jest załącznikiem. Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zwróciła uwagę 

na błędnie podaną lokalizację planowanego kompleksu boisk. Obiekty mają powstać  

w Koninku. Protokół poprawiono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z X Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

 

4. Przedstawienie sprawozdania Rady Seniorów z działań podjętych w 2024 roku: 

Sprawozdanie, które przedstawił Przewodniczący Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik 

Marek Kaczmarek, jest załącznikiem do protokołu.  

Po wysłuchaniu informacji przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska w imieniu radnych  

oraz burmistrz Przemysław Pacholski podziękowali Radzie Seniorów MiG Kórnik za pracę 

oraz wkład w integrację społeczności lokalnej.  
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5. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Sprawozdanie jest załącznikiem do protokołu. 

 

6. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił najistotniejsze punkty ze sprawozdania  

z działalności międzysesyjnej (dokument załączony do protokołu). 

Radny Maciej Brylewski zapytał jakie problemy poruszano podczas spotkania z prezesem 

zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Śremie Sp. z o.o. (p.15.). Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły wyjaśnił, że podsumowano współpracę i wyznaczono cele na kolejny rok. 

Rozmawiano także nt. zostawiania pustych worków na odpady segregowane na posesjach. 

Uzgodniono, że będą odkładane w gazetniki, miejsca na listy. Nie będą rzucane na teren 

posesji, by nie zaszkodzić zwierzętom. 

Radny Maciej Brylewski poprosił o rozwinięcie informacji z punktu 20 – spotkanie  

z przedstawicielami Aquanet S.A. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział,  

że rozmawiano nt. wykonania inwestycji w ramach wieloletniego planu spółki. Najważniejsze 

informacje ze spotkania to: ukończenie dokumentacji dla kanalizacji sanitarnej w Biernatkach 

i pozyskanie pozwolenia na budowę, wyprzedzenie harmonogramu wykonania prac  

w związku z budową kanalizacji sanitarnej w Skrzynkach. Ponadto trwa opracowanie 

dokumentacji dla kanalizacji sanitarnej w Robakowie, jednak problemem są uzgodnienia  

z Centralnego Portu Komunikacyjnego. Wykonane zostaną prace, które nie będą kolidowały 

z planami kolei. Podsumowano także budowę i otwarcie magistrali wodociągowej. Zniesione 

zostały ograniczenia w wydawaniu warunków technicznych zabudowy.  

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy wprowadzenie zbiórki tekstyliów wiązać się będzie  

ze zwiększeniem opłat dla mieszkańców lub dopłat gminy do systemu zagospodarowania 

odpadów. Burmistrz Przemysław Pacholski podkreślił, że problem jest wielowątkowy  

i analizowane są możliwości różnych rozwiązań. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska poprosiła o przedstawienie szczegółów rozmów 

z przedstawicielami CPK (p. 13.). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział,  

że sprawdzono, czy wnioski składane przez MiG Kórnik, dotyczące nie utrudniania 

komunikacji mieszkańcom, zostały uwzględnione. Przewodnicząca zapytała o wnioski 

dotyczące Borówca.  Wiceburmistrz odpowiedział, że uwzględniono wszystkie wnioski oprócz 
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przejazdu przez ul. Drukarską, z uwagi na problem techniczny. Podkreślił, że należy zadbać, 

by drogi lokalne były o odpowiednim standardzie, ponieważ samorządy będą je przejmowały. 

Burmistrz Przemysław Pacholski dodał, że gmina będzie wnioskowała o budowę nasypów  

z płytami wzmacniającymi. 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy SP 3 w Kórniku – Bninie będzie budowana modułowo  

oraz jakie są plany dotyczące starej szkoły. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, 

że prowadzone są analizy urodzeń i na tej podstawie oszacowano, że szkoła powinna mieć 

20 oddziałów. Budowa będzie modułowa: 14+6 oddziałów. SP 2 pozostanie, ponieważ nowa 

szkoła będzie uzupełnieniem sieci placówek edukacyjnych. Burmistrz Przemysław Pacholski 

podkreślił, że nowa szkoła powstanie za dwa lata. Z uwagi na obecne tendencje zniżkowe  

w liczbie dzieci nie podjęto jeszcze decyzji o strukturze oddziałów nowej placówki. Burmistrz 

zauważył, że otwarcie magistrali wodociągowej pozwoli na zwiększenie zabudowy 

mieszkaniowej w rejonie Kórnika – Bnina. 

Radny Adam Lewandowski zapytał gdzie ma powstać magazyn Biblioteki Kórnickiej PAN  

(p. 21.). Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że dyrekcja biblioteki prowadzi rozmowy 

z władzami PAN. Po uzyskaniu informacji burmistrz przekaże temat K.IRiPP. Potrzebny  

jest teren o powierzchni około 2 tys. m2.  

Radny Robert Maliński zapytał, czy w rejonie Dziećmierowa, gdzie miał powstać łącznik drogi 

S5, planowana jest infrastruktura CPK. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły podkreślił, że łącznik 

drogowy wpisany jest w mpzp Województwa Wielkopolskiego. Projektujący mają wiedzę  

o zapisach planu.  

 

6a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytał wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak. 

Radny Jerzy Walczyk zapytał, czy UMiG Kórnik będzie ogłaszał przetarg na budowę dróg 

na osiedlu Kresowym w Kamionkach, czy będzie nadal próbował pozyskać 

dofinansowanie do zadania. Burmistrz Przemysław Pacholski zauważył, że każde 

aplikowanie o środki przedłuża realizację zadania. Wnioski mogą dotyczyć jedynie 

inwestycji, dla których pozyskano pozwolenie na budowę. Burmistrz powiedział,  

że wspominane przez radnego zadanie będzie realizowane ze środków własnych,  

a gmina będzie się starała pozyskać dofinansowanie do kolejnych zadań.  
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6b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Informacje są złączone do protokołu. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska wyraziła zadowolenie ze złożonych 

wniosków. Następnie zapytała, kto może aplikować w ramach programu „Kultura  

w drodze” (p. 5.). Kierownik Anna Biernacka wyjaśniła zasady programu. Podkreśliła,  

że dofinansowanie przeznaczone jest na kulturalną stronę wydarzenia, nie dotyczy spraw 

technicznych. 

Przewodnicząca rady przedstawiła kolejne możliwości pozyskania dofinansowania. 

Radny Maciej Brylewski zapytał kiedy należy się spodziewać zakończenia oceny wniosku 

dotyczącego świetlicy wiejskiej w Biernatkach (p. 1). Kierownik odpowiedziała, że kolejne 

etapy oceny mogą trwać odpowiednio 150 i 90 dni, a każde wyjaśnienie wstrzymuje czas. 

Realna ocena trwa nie mniej niż pół roku. 

 

6c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Załącznikami do protokołu są sprawozdania za 2024 rok oraz ze stycznia i lutego 2025 

roku. 

Zastępca komendanta SM Patryk Krzeszewski przedstawił sprawozdanie za 2024 rok.  

Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę na informację o 493 interwencjach ze zwierzętami. 

Zapytał jakimi, oprócz psów, strażnicy się zajmowali. Pan Patryk Krzeszewski 

odpowiedział, że były to także koty, ptactwo, zwierzyna leśna, jeże. Interwencje dotyczą 

zwierząt żywych i martwych.  

Przewodnicząca RMiG Kórnik zapytała czy kontrole palenisk są ponawiane. Zastępca 

komendanta wyjaśnił, że często zgłoszenia dotyczą tych samych miejsc. Ponadto 

strażnicy prowadzą rozmowy nt. palenisk podczas kontroli nieruchomości dotyczących 

gospodarowania odpadami. Przewodnicząca zapytała także w jakim procencie spraw 

policja wykorzystuje gminny monitoring. Przypomniała, że sprawę dewastacji mienia 

gminnego w Borówcu zamknięto, mimo nagrań. Pan Patryk Krzeszewski zobowiązał  

się do udzielenia odpowiedzi w innym terminie. 

Radna Helena Świdurska zapytała ile kotów oddano do schroniska. Zastępca także 

zobowiązał się do udzieleni odpowiedzi po sesji. Drugie pytanie radnej dotyczyło 
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możliwości rozszerzenia monitoringu, podała przykłady niszczenia mienia. Pan Patryk 

Krzeszewski powiedział, że obecnie pracuje 60 kamer, które obsługuje 1 operator. Dodał, 

że zwiększyła się liczba pracowników SM, zatem liczba skutecznych interwencji powinna 

wzrosnąć. 

Radna Danuta Paluszkiewicz zwróciła uwagę na problem zanieczyszczania chodników  

i trawników przez psy. Zapytała jak można ukarać właścicieli. Zastępca komendanta 

zauważył, że w obecności strażników wszyscy zachowują się poprawnie. 

Radny Adam Zydroń przypomniał, że na początku poprzedniej kadencji zaprosił  

na posiedzenie K.IRiPP SM Swarzędza, która prezentowała możliwości drona  

do wykrywania źle stosowanych opałów. Zapytał, czy dron, którym dysponuje kórnicka 

jednostka jest sprzętem profesjonalnym. Pan Patryk Krzeszewski odpowiedział, że loty 

wykonuje firma specjalistyczna, a sprzęt posiada analizator dymów. Radny zaproponował 

wykonanie niezapowiedzianych kontroli. Przedstawiciel Straży Miejskiej powiedział,  

że takie działania są wykonywane.  

 

6d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Załącznikiem jest protokół z posiedzenia KBRD z 15 stycznia 2025 roku.  

Nie zadano pytań. 

 

7. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdania z prac komisji są załącznikami do protokołu.  

Nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Po przerwie:  

Obrady opuścił radny Robert Maliński. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 19 radnych. 

 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty uchwał i uchwały są załącznikami do protokołu. 
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8a) Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek omówiła autopoprawki do dokumentów. 

Radny Jerzy Rozmiarek zapytał o zakup pojazdu ratowniczego dla OSP Kamionki. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, ze zakup jest realizowany w ramach 

środków z BOGK. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2025-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037 z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/157/2025 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 
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Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Fieduk 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/158/2025 

  

8c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na remont i renowację 

budynku gospodarczego położonego w Kórniku, ul. Dworcowa 3: 

Pozytywna opinia K.EKiPS i K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na remont i renowację budynku gospodarczego położonego w Kórniku, 

ul. Dworcowa 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/159/2025 

  

8d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na remont i renowację 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 4: 

Pozytywna opinia K.EKiPS i K.BiF. 
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Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na remont i renowację budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

położonego w Szczodrzykowie, ul. Poznańska 4. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/160/2025 

  

8e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  udzielenia dotacji na remont i renowację 

murów wewnętrznych przyziemia Zamku w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII: 

Pozytywna opinia K.EKiPS i K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na remont i renowację murów wewnętrznych przyziemia Zamku  

w Kórniku wraz z nadzorem – etap VII. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 
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NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/161/2025 

  

8f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników 

będących członkami Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie Miasta  

i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Radni Piotr Szczepaniak i Maciej Brylewski zgłosili, że nie będą brali udziału w głosowaniu 

ponieważ są członkami OSP. 

Radny Maciej Brylewski zaproponował zwiększenie stawki do 33 zł/h, tak, by była wyższa 

od minimalnego wynagrodzenia za godzinę. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

zaznaczył, że obecnie proponuje się podwyżkę o 5 zł/h, co uznał za znaczącą zmianę. 

Radny Adam Lewandowski przypomniał, że projekt uzyskał pozytywna opinię komisji 

merytorycznej. Radny Jerzy Rozmiarek powiedział, że podczas zebrań strażacy 

zaakceptowali stawkę 30 zł/h. Uznał, że temat można podjąć przy kolejnej zmianie. Radca 

prawny Przemysław Barczyński zauważył, że przepisy obligują do zmiany stawki  

nie rzadziej niż co dwa lata. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz kandydatów 

na strażaków ratowników będących członkami Ochotniczych Straży Pożarnych 

działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 
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BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Brylewski, Piotr Szczepaniak 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/162/2025 

 

8g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Miasta Poznania na dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze 

samorządowego szkolnictwa podstawowego, z której korzystają mieszkańcy Gminy 

Kórnik w roku 2025: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta Poznania  

na dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze samorządowego szkolnictwa 

podstawowego, z której korzystają mieszkańcy Gminy Kórnik w roku 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/163/2025 

 

8h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu: 

Pozytywna opinia K.BiF. 
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Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/164/2025 

 

8i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgody na nabycie udziałów w zabudowanej 

nieruchomości położonej w obrębie Robakowo, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

zgody na nabycie lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w gruncie, położonego w obrębie 

Robakowo, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 
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Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/165/2025 

  

8j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w obrębie Gądki, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej  

w obrębie Gądki, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/166/2025 

 

8k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w obrębie Szczodrzykowo, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej 

w obrębie Szczodrzykowo, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/167/2025 

 

8l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie 

służebnością gruntową części nieruchomości położonej w obrębie Szczytniki, gmina 

Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie służebnością gruntową części nieruchomości 

położonej w obrębie Szczytniki, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/168/2025 
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8m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Miasta i Gminy Kórnik dla publicznych i niepublicznych przedszkoli 

oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne  

i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Miasta i Gminy Kórnik dla 

publicznych i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/169/2025 

 

8n) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego 

niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/170/2025 

 

8o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego 

niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/171/2025 
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8p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik 

w 2025 roku: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/172/2025 

 

8r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 

kąpielisk na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2025 roku: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy Kórnik 

w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/173/2025 

 

8s) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Szczytniki  

i Koninko w rejonie ulic Wspólnej, Pisarskiej, Mostowej i Piotrowskiej, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w miejscowości Szczytniki i Koninko w rejonie ulic Wspólnej, Pisarskiej, Mostowej  

i Piotrowskiej, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/174/2025 
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8t) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszarów wsi: Kamionki, Mościenica, 

Skrzynki, Czmoniec, Radzewo, Konarskie i Biernatki w gminie Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obszarów wsi: Kamionki, Mościenica, Skrzynki, Czmoniec, Radzewo, 

Konarskie i Biernatki w gminie Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/175/2025 

 

8u) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 
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Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/176/2025 

 

8w) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Urząd 

Cywilnej i Demokratycznej Kontroli: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Radny Maciej Brylewski zapytał dlaczego pismo nie zostało zignorowane. Zauważył,  

że każdy podmiot może pisać do rady, a ta musi rozpatrywać sprawy. Radca prawny 

Przemysław Barczyński zauważył, że ustawodawca miał dobre intencje tworząc ustawę 

o petycjach, jednak akt jest ułomny. Odnosząc się do przedmiotu projektu uchwały radca 

podkreślił, że pismo spełnia wymogi i musi być procedowane jako petycja. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji złożonej przez Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XI/177/2025 
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9. Interpelacje: 

Interpelacje są załącznikami do protokołu. 

 

Obrady opuścił radny Sebastian Stein. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 18 radnych. 

 

Radny Jerzy Walczyk przedstawił interpelację w sprawie kompleksowego systemu 

komunikacji autobusowej. 

Radny Michał Buchwald przedstawił interpelację w sprawie odbioru odpadów tekstylnych. 

Radny Maciej Brylewski, w imieniu Klubu Radnych Kórnickie Forum Obywatelskie, 

przedstawił interpelacje w sprawach: 

- budowy SP Kórnik – Bnin, 

- przebudowy DW 434. 

Radny Wojciech Fieduk przedstawił interpelację w sprawie wyjazdowych posiedzeń 

komisji. 

Radny Adam Lewandowski przedstawił interpelację w sprawie budowy DW 434 przy ROD 

Mościenica. 

Radny Piotr Szczepaniak przedstawił interpelacje w sprawach: 

- monitoringu parku w Robakowie, 

- oznakowania dróg Kurierskiej i Wiejskiej w Robakowie. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przedstawiła interpelację w sprawie 

przedłużenia trasy autobusu 527. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak, odnosząc się do interpelacji Klubu Radnych KFO 

podkreślił, że projektowanie drogi wojewódzkiej jest zasługą przedstawicieli Kórnika. 

Zaznaczył, że włodarze gminy nalegają na wykonanie modernizacji  

tam, gdzie jest to możliwe. Radny Maciej Brylewski zgodził się, że modernizacja drogi  

jest wspólnym interesem, jednak zaznaczył, że jest zobowiązany głosami mieszkańców 

do przedstawiania interpelacji. 

 

Obrady opuścił radny Adam Zydroń. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 17 radnych. 
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Interpelacje złożyli także radni: 

- Robert Maliński w sprawach: fałszywych alarmów pożarowych w obiektach 

przemysłowych, gminnej stacji paliw oraz analizy stanu infrastruktury drogowej  

i harmonogramu remontów; 

- Michał Buchwald w sprawach: oświetlenia drogi Do Wiatraka w Radzewie i przystanku 

autobusowego przy ul. Bieszczadzkiej w Radzewie; 

- Marta Kowalczyk w sprawie połączenia autobusowego Szczytniki Sypniewo; 

- Jerzy Walczyk i Sebastian Stein w sprawie skateparku w Kamionkach i udostępniania 

boisk; 

- Sebastian Stein w sprawie budowy spalarni odpadów lub zakładu recyklingowego. 

 

10. Zapytania: 

Radny Andrzej Surdyk zapytał na jakim etapie są prace nad zadaniami: 

- organizacja ruchu drogowego ul. Szerokiej w Robakowie 

- ul. Dworcowa w Robakowie, 

- pumptrack w Robakowie, 

- świetlica w Gądkach. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że urząd podjął kroki prawne w celu 

umożliwienia korzystania z projektu pumptracka. Od rozwiązania konfliktu zależą dalsze 

kroki: ogłoszenie przetargu na projekt i budowę lub na samą budowę. W sprawie 

organizacji ruchu kierownik Anna Borowiak powiedziała, że 3.02.2025 roku starostwo 

powiatowe zatwierdziło organizację ruchu. Otwarte zostały oferty  

na oznakowanie drogowe. Zadanie będzie realizowane po podpisaniu umowy  

z wykonawcą. Kierownik Joanna Grzybowska, w sprawie ulicy Dworcowej powiedziała, 

że problemem są uzgodnienia z CPK, PKP PLK oraz władzami wojskowymi. Rozważana 

jest możliwość wyłączenia jednej działki z projektowania w celu umożliwienia zakończenia 

prac. Odnoście świetlicy w Gądkach projektant ma zakończyć opracowanie dokumentacji  

w kwietniu br. Następnym etapem będzie złożenie wniosku o pozwolenie na budowę.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska poprosiła o przedstawienie etapu 

zaawansowania prac dla zadań w Borówcu: 

- oświetlenia ul. Różanej, 
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- budowy ulic, 

- termomodernizacji budynku przy ul. Głównej. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że gmina czeka na uchwały wspólnoty 

mieszkaniowej w sprawie termomodernizacji. W pierwszej dekadzie marca br. odbędzie 

się spotkanie w Wodkom, na którym będzie omawiany plan remontów nieruchomości 

komunalnych. W sprawie oświetlenia kierownik Joanna Grzybowska poinformowała,  

że zadanie dla ul. Różanej będzie wykonywane łącznie z ul. Wiśniową i terenem wiejskim 

– CBA. Przetarg zostanie ogłoszony, gdy urząd pozyska pozwolenie na inwestycję  

na terenie gminnym, prawdopodobnie w kwietniu lub maju br.  

Następnie kierownik przedstawiła etapy działań dla ulic: 

- os. Piaskowego: podpisano umowę na realizację zadania do listopada br., 

- Czereśniowej: urząd posiada uzgodnienia koncepcyjne, oczekuje na dokumentację 

geodezyjną, 

- Borowej: termin realizacji zadania wyznaczono do końca br., 

- Okrężnej: konieczne jest znalezienie rozwiązania dotyczącego odwodnienia. 

Radny Maciej Brylewski podkreślił, że poziom odzysku surowców i recyklingu w bieżącym 

roku wynosi 55% i będzie wzrastał co roku o 1%. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

podkreślił, że osiągnięcie tego poziomu jest problemem wszystkich gmin wiejskich  

i miejsko – wiejskich w Polsce. Sytuację zgłoszono Ministerstwu Klimatu i Środowiska. 

Poziom odzysku w gminie Kórnik jest monitorowany i analizowany, osiąga poziom 

zbliżony do wymaganego. 

Radny zapytał o rozwiązanie problemu z pozostawianiem aut na terenach zielonych 

wzdłuż ul. Śremskiej w Kórniku – Bninie, w rejonie marketu. Zauważył, że mimo budowy 

chodnika i pasa zieleni sytuacja się pogorszyła. Niebezpieczeństwo w ruchu drogowym 

nadal jest stwarzane przez parkujących, a zieleń została zniszczona.  Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak odpowiedział, że prowadzone są rozmowy w celu osiągnięcia sytuacji 

zapewniającej bezpieczeństwo. Ustawienie słupków jest utrudnione z uwagi na różną 

szerokość pasa drogowego. Teren zielony ma zostać zagospodarowany jak trawnik, gdyż 

ma także odbierać wody opadowe.  
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Przewodnicząca RMiG Kórnik Anna Maria Andrzejewska przekazała prowadzenie sesji  

I wiceprzewodniczącej Małgorzacie Skrzypczak i opuściła salę obrad.  

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 16 radnych. 

 

Radna Helena Świdurska zapytała jaka jest szansa na kompleksową przebudowę 

komunikacji autobusowej, w sprawie której interpelację złożył radny Jerzy Walczyk. 

Przekazała negatywne opinie mieszkańców. Zapytała o możliwość modyfikacji umowy  

z Gminą Mosina w celu wprowadzenia bezpośredniego kursu na Starołękę w Poznaniu. 

Zauważyła możliwość wprowadzenia busów na mniej uczęszczanych liniach.  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak nie zgodził się z przekazanym stanowiskiem. 

Podkreślił, że komunikacja publiczna w gminie działa od 30 lat, dostosowywana  

jest do potrzeb coraz większej liczby mieszkańców. Na terenie gminy funkcjonują: spółka 

Kombus, ZTM Poznań, stowarzyszenie powstałe na majątku PKS i PKM. Wiceburmistrz 

podkreślił, że organizatorzy komunikacji reagują na zgłoszenia. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły dodał, że od 1 marca 2025 roku zostanie zwiększona liczba kursów na niektórych 

liniach. W sprawie komunikacji międzygminnej prowadzone są rozmowy z włodarzami 

Mosiny i Poznania. 

 

Salę posiedzeń opuściła radna Iwona Kosmalska, a wróciła przewodnicząca Anna Maria 

Andrzejewska, która przejęła prowadzenie obrad. 

W sesji nadal uczestniczyło 16 radnych. 

 

Radny Wojciech Fieduk zapytał o  prace nad projektem świetlicy w Dachowie. Kierownik 

Joanna Grzybowska powiedziała, że nie jest uregulowana kwestia dojazdu do obiektu. 

Przedstawiła szczegóły problemu. Przygotowywany jest opis przedmiotu zamówienia. 

 

Radny Piotr Szczepaniak zapytał o budowę odcinka drogi Żernicka – Stachowska  

w Robakowie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, ze urząd posiada 

pozwolenie na budowę. Środki na zadanie są zabezpieczone w budżecie gminy. Przetarg 

ma być rozstrzygnięty w połowie bieżącego roku. Cały czas są rozważane możliwości 

pozyskania dofinansowania.   
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Radna Małgorzata Skrzypczak zapytała o czy w bieżącym roku, na sezon wiosenno – 

letni powstanie w Kórniku parking. Zapytała o teren w rejonie ulic Poznańskiej i Woźniaka. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że w ramach projektu budowy ronda  

na skrzyżowaniu ulic Średzkiej, Parkowej i Młyńskiej w Kórniku mają powstać miejsca 

parkingowe – od strony cmentarza. Projektant pracuje nad dokumentacją, sporządza 

wnioski niezbędne do uzyskania pozwoleń na realizację zadania, Radna zapytała,  

czy parking powstanie bieżącym roku. Wiceburmistrz zaznaczył, że terminy zależą  

od pozyskanych pozwoleń. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przypomniał, że powstanie 

parkingu przy targowisku w Kórniku znacząco poprawiło sytuację w mieście.  

 

Radny Jarosław Janowski zapytał o etap prac nad Zielonym Borówieckim Terenem 

Sołeckim. Kierownik Joanna Grzybowska odpowiedziała, że przekazano dokumentację 

niezbędna do przygotowania przetargu.  

Radny zapytał także o uzupełnienie sieci kanalizacji sanitarnej w Borowcu. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak przypomniał, że zadania są realizowane przez Aquanet S.A. Wiele 

ulic znalazło się we wniosku o dofinansowanie, w przypadku innych wynikły problemy  

z właścicielami nieruchomości. Szczegóły prac przedstawiła kierownik Joanna 

Grzybowska. 

 

11. Wnioski radnych: 

Radny Jerzy Rozmiarek omówił wniosek w sprawie ograniczenia prędkości  

na ul. Świerkowej w Czmoniu (załączony do protokołu). Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak powiedział, że urząd popiera wniosek, ponieważ w obecnej sytuacji prędkość 

powinna być ograniczona. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że z uwagi  

na negatywną opinię powiatowej komisji bezpieczeństwa w Czmoniu zostanie 

przeprowadzona wizja lokalna. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak zauważył,  

że w obecnym systemie prawnym, gdy pieszy ma zawsze pierwszeństwo, przy braku 

widoczności, przejście dla pieszych będzie bardzo niebezpieczne. 
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Radny Andrzej Surdyk przedstawił wniosek o zamontowanie kosza na śmieci  

przy ul. Kórnickiej w Robakowie, na odcinku między ul. Dworcową i Leśną. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak powiedział, że instalacja kosza nie będzie problemem.  

 

Wnioski (załączone do protokołu) złożyli także radni: 

- Marta Kowalczyk w sprawie udzielenia informacji o inwestycjach, 

- Michał Buchwald w sprawie ogrodzenia terenu SP Radzewo. 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych; 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Radna Danuta Paluszkiewicz poinformowała, że marcowe posiedzenie K.EKiPS odbędzie 

się 18.03.2025 o godzinie 13:00 z uwagi na wyjazd K.ROS do schroniska dla zwierząt  

w Skałowie. 

 

Przewodnicząca RMiG Kórnik ogłosiła, że następna sesja zostanie zwołana  

na 26 marca 2025 roku, godzinę 14:00, posiedzenia komisji odbędą się 18 i 20 marca br. 

 

14. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła X Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

          

  Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

     /-/ Anna Maria Andrzejewska 

Protokołowała Helena Cyranik 

 


